8D **KOREA + JEJU** 济州+江原道+首尔







6 Breakfast | 4 Lunch | 4 Dinner 6 早餐 / 4 午餐 / 4 晚餐



4/5 Stars Accommodation

(Subject to changes)

- Jeju Island Sean Hotel Group **** (2 Nights) Gangwon-Do Hanwha Resort **** (2 Nights)
- Seoul Ramada Encore by Wyndham **** (2 Nights)





Optional Tour Excursion (自费加点项目)

ADDITIONAL ACTIVITIES THAT COMPLEMENT YOUR HOLIDAYS WILL BE AT YOUR OWN DISCRETION AND IS ENTIRELY OPTIONAL. • MINIMUM GROUP SIZE MAY APPLY. 自费加点项目,将由您自行决定,并且完全是可选的.

GIMPO # JEJU ISLAND 2

- Yongduam Rock Located in Yongdam-dong, Jeju City, this volcanic rock was formed 2 million years ago when lava from Hallasan Mountain cooled. It stands 10 meters high and 30 meters long.
- Jeju Mysterious Road This sloped road creates an optical illusion where bottles and cans appear to roll uphill, and cars with the handbrake released seem to move uphill.
- Samseonghyeol (Sanxing Point) Near the Folk Natural History Museum, this is the birthplace of Jeju's myths, with over 18,000 mythological stories tied to the island.

JEJU ISLAND 3

- Cheonjiyeon Waterfall A small waterfall in Seogwipo, Jeju Island, surrounded by scenic beauty, easily accessed from the Sinyeon Bridge parking lot.
- Seongsan Ilchulbong A volcanic peak on Jeju's east coast, formed 100,000 years ago.
- Teddy Bear Museum A museum in Jeju displaying teddy bears from around the world.
- Seogwipo Maeil Olle Market A market offering local foods like fried chicken, fruit, seafood, and grilled meat.
- Green Tea Cave A free photo spot at 'A Cup of Green Tea Today' café. (a cup of green tea will be given as a gift)
- Special inclusion: The cherry blossom peak season is from March 25 to April 2, during which a visit to Jeju Deongnong Road Cherry Blossom Street will take place, with 3 days dedicated to the cherry blossom festival.

JEJUN GIMPO - GANGWON-DO 4

- Nami Island Nami Island is a natural small island located in Chuncheon, Gangwon-do, South Korea, just an hour's drive from Seoul. It is also a filming location for many dramas, especially the famous drama filmed here 20 years ago.
- Fruit Picking Experience (Four Seasonal Fruits) Experience the joy of picking fruits and the satisfaction of returning with a full harvest.

GANGWON-DO 5

- Daepohang Fishing Port A great offshore fishing port where you can buy seafood. There are many boats, and it's a great place to watch both sunrises and sunsets, as well as a popular spot for walking.
- Seoraksan National Park Known as Snow Mountain or Snow Peak Mountain, it is named for its snow-covered rocks that stay white year-round.
- Sinheungsa Temple Located in Sokcho, Gangwon-do, South Korea, this temple was built by Master Uisang from the Cheondimsa Temple. The area is beautiful and attracts many visitors.
- Sokcho Central Market Located in the Seongnam-dong area of Gangneung, this market opened in 1980 and is part of the three major traditional markets in Gangneung, alongside the East and West markets.
- Special inclusion: The most beautiful time to see the cherry blossoms is from March 31 to April 8, during which a visit to Sokcho Yongrang Lake Water Park will be made.

金浦্济州岛

晩餐

- 龙头岩 位于韩国济州岛的济州市龙潭洞海岸,是200万年前汉 拏山火山熔岩冷却后而形成的巨大火山岩。龙头岩高10米长30
- 神奇之路 这条公路是一段斜坡路,但是放在路面上的空瓶空 罐都会沿着上坡方向迅速滑动,拉开手闸的汽车也会自动沿上 坡行进。这其实都是种视觉错觉。
- 三姓穴 位于民俗自然博物馆附近,是济州神话的发源地。韩 国济州岛素被人们称为"神话之岛",因为这里流传的神话故事有 18000多个

济州岛

早餐/午餐

- 天地渊瀑布 位于济州岛西归浦市,虽然瀑布不大,但周围景 色很美。从新缘桥停车场右侧的小路走进去即可到达。
- 城山日出峰 位于济州岛东侧,这座美丽的火山峰形成于十万 年前的火山爆发。
- 泰迪熊博物馆 该博物馆展示了全球深受喜爱的玩具熊。展馆 内有来自世界各地的泰迪熊,位于济州岛。
- 偶来夜市-这里有炸鸡、水果、特产、海鲜和烤肉等美食。
- 绿茶洞 在名为"A Cup of Green Tea Today"的咖啡馆免费开 放的拍照点 (将赠送一杯绿茶)
- 特别附加: 3月25日至4月2日是樱花旺季,期间将参观济州典 农路樱花街,其中的3天是樱花庆典

济州 金浦 - 江原道

- **南怡岛** 南怡岛是位于韩国江原道春川市的一座自然小岛,距 离首尔仅一小时的车程。这里也是多部电视剧的外景地,尤其 是20年前在这里取景拍摄的电视剧。
- 摘水果体验(四季水果) 亲自体验采摘水果的乐趣和满载而 归的喜悦。

江原道

早餐/午餐/晚餐

- **大浦渔港 -** 这是一个外海渔港,适合购买海产品。这里有很多 船只,是观看日出和日落的好地方,也是散步的好去处。
- 雪岳山国立公园 被称为雪山或雪峰山,因为积雪长期未化, 岩石呈雪白色。
- 神兴寺 位于韩国江原道襄阳郡束草市,由禅定寺时义湘大师 所建,风景优美,吸引了许多游客。
- 束草中央市场 位于江陵市城南洞,1980年开业,与东部市场 和西部市场一起构成江陵三大传统市场。
- 特别附加: 3月31日至4月8日是樱花最美的时节,期间将参观 束草永朗湖水公园。

- Everland Theme Park Built in 1395, GEverland (Four Seasons Garden + Safari) - Located in Yongin, Gyeonggi-do, it is a large theme park with a zoo, amusement park, sledding area, botanical garden, and more, ranking in the top 10 theme parks worldwide. In addition to over 40 amusement rides, it hosts seasonal parades, the world's only integrated natural safari, and an international four-season garden. Everland's amphibious tour bus is a unique feature.
- Namsan Seoul Tower + Cable Car + Love Lock Wall Take the cable car to the top of Namsan Mountain, where you can enjoy a platform offering a panoramic view of Seoul. The second-floor observation deck features the famous Love Locks Wall.

- **爱宝乐园(四季花园+野生动物园)** 位于京畿道龙仁市,是 个大型主题公园,包含动物园、游乐园、雪橇场、植物园 等,排名全球前十。除了4o多种游乐设施外,还有季节性游 行活动、世界唯一的自然野生动物园和国际四季花园。爱宝乐 园的水陆两用导览车是园内特色之-
- N首尔塔+缆车+爱情锁墙 乘坐缆车登上南山山顶,能看到一 个小平台,俯瞰整个首尔,二楼的观景台有著名的爱情锁墙。

SEOUL 7

- Samcheong-dong + Bukchon Hanok Village Located in Jongno District, Seoul, Samcheongdong retains many hanoks from the Joseon Dynasty, known for its good feng shui and historical significance as a residence for the upper class. Today, cafes and trendy shops make it a popular leisure spot. Bukchon Hanok Village, located between Gyeongbokgung Palace, Changdeokgung Palace, and Jongmyo Shrine, is a traditional residential area full of historical landmarks and cultural heritage, earning the nickname "street museum."
- Gyeongbokgung Palace The main palace of the Joseon Dynasty, located at 161 Sejong-ro, Jongno-gu, Seoul. It is the largest of the five grand palaces in Seoul and was the political center during the early Joseon period.
- Seaweed Museum + Gimbap Experience Experience making gimbap (seaweed rice rolls).
- Myeongdong Shopping Street Myeongdong is Seoul's commercial hub, attracting over 4 million foreign tourists annually. In March 2000, it was designated as a special tourist zone.
- Additionally, we will visit the Korean Ginseng specialty store, Huganbao store, and Cosmetics duty-free shop.
- Special inclusion: The cherry blossom peak season is from April 1 to April 10, during which a visit to the Sijun Lake Cherry Blossom Street will take place.

首尔

早餐/晚餐

- 三清洞 + 北村韩屋村 位于首尔钟路区,三清洞保留了许多李 氏朝鲜时期的韩屋,因风水好而历史上为上流阶级居住地。 如今,咖啡馆和时尚店铺使这里成为热门的休闲地。北村韩 屋村位于景福宫、昌德宫和宗庙之间,是一个传统的住宅 区,充满历史遗迹和文化遗产,被称为"街道博物馆"。
- 景福宫 是朝鲜王朝的正宫,位于首尔钟路区社稷路161号, 是首尔五大宫之首,曾是朝鲜王朝前期的政治中心。
- **紫菜博物馆+紫菜包饭体验 -** 体验制作紫菜包饭。
- **明洞逛街 -** 明洞是首尔的商业中心,年均接待超过400万外国 游客,2000年被指定为观光特区。
- 另外,我们将参观高丽人参专卖店,保肝灵,化妆品免税店
- 特别附加: 4月1日至4月10日是樱花旺季,期间将参观石村湖 樱花街。

SEOUL - INCHEON # SINGAPORE 8

B/Meal on Board

Local Products Shop - Souvenir shops are a unique shopping destination in Seoul, offering a variety of traditional Korean products such as ginseng, Korean snacks, ceramics, hanbok, cosmetics, and tea. Visitors can purchase souvenirs that reflect the cultural heritage of Korea.

首尔 - 仁川 🛪 新加坡

早餐/机上用餐

土产店 - 土产店是首尔的特色购物场所,出售各种传统韩 国产品,如人参、韩式小吃、陶瓷、韩服、化妆品和茶叶 等。游客可以在这些商店购买到具有韩国文化特色的纪念 品。

Disclaimer: Due to travel restrictions related to the COVID-19 pandemic, local religious holidays, public holidays, weather conditions, transportation, natural disasters, or other unforeseen circumstances, SEARCH TRAVEL reserves the right to make necessary adjustments to the itinerary (including changes in the order of sightseeing) to ensure the smooth progress of the trip, with or without prior notice. Please note that if the travel itinerary is affected by the aforementioned issues, refunds or replacements will not be provided. Images are for reference only. In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the itinerary, the Chinese version shall prevail.



SEARCH TRAVEL PTE LTD











ATTRACTIONS 旅游景点



Gangwon-Do SEORAKSAN NATIONAL PARK 雪岳山国立公园



Seoul EVERLAND 爱宝乐园



Gangwon-Do DAEPOHANG FISHING PORT 大浦渔港



Jeju CHEONJIYEON WATERFALL 天地渊瀑布



Gangwon-Do NAMI ISLAND 南怡岛



Seoul NAMSAN SEOUL TOWER N首尔塔

For reservations or any other inquiries, please contact our staff.

